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Referat fra bestyrelsesmøde. 

Mandag, den 14. november 2022, kl. 19:00. 

Mødested: HSC´s klubhus, Sydhavnsvej 1 F. 

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Hans Olling (HO), Lars Stryhn Poulsen (LSP), 

Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Jan Geiken (JG), Christian 

Lageri-Schmidt (CLS), Jannie Kylling (JAKY) - afbud og Svend Nielsen (SN) – afbud.  

1. Tilføjelser til dagsordenen. 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde. 

• Underskrivelse af referater. 
 

3. Meddelelser fra formanden. 

• Siden sidst.  

• Indkomne forslag. 

• Der er nu udskiftet vinduer og døre i indgangspartiet. De smalle 

vinduer og vinduerne på 1. salen, skiftes i 4. omgang – forventes 

2023. 

• CM har haft kontakt med Hanne Hammer (HH), Had. Kommune 

vedr. vedligehold af hække mv.. HH henviser venligt til driftsafd. 

HH og driftsafd. taler sammen onsdag d. 16.11.22.    

• Der er indkommet 2 medlemsforslag til behandling på GF.  

Èt forslag fra Tom Hundebøl og èt forslag fra Finn Lauersen – se 

vedhæftede filer. 

Det aftales at CM søger rådgivning ved advokat inden GF. vedr. 

indholdet i forslaget fra Finn Lauersen.  

• Der er forslag fra BSR vedr. en redaktionel ændring af § 12 i ved-

tægterne.  

Forslaget godkendes af bestyrelsen, og fremsættes ved GF.  

• Klubhusudvalget m. flere – har fremsendt forslag vedr. betalingsfri-
tagelse ifm. mindesamvær i klubhuset.  
En enig bestyrelse gør mindesamvær for medlemmers bisæt-
telse/begravelse betalingsfri. 
 

• Projekterne i HSC. 
- Det videre arbejde med at indhente endelige tilbud på kran, sta-

tiver og mover til stativerne, samt salg af Jones mobilkran. 
- CM har talt med HH, Had.kommune omkring projekterne vi ar-

bejder med. Skal der søges byggestilladelse ??? 
HH undersøger nærmere om der skal søges byggetilladelse og 
vender tilbage.  

- Når der er kommet en byggetilladelse, kan vi sætte processen i 
gang, med at søge diverse fonde om tilskud til projekterne. 
 

- CM har også rådspurgt mht. evt. kommunekredit. 
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Det viser sig at være en nødvendighed, at der foretages en til-
pasning af formuleringen i vedtægterne ifm. evt. opløsning af 
HSC. En evt. formue skal forblive i Haderslev kommune. 
Der udarbejdes et forslag til en tilpasning af vedtægterne til 
fremlæggelse på GF. 
 

- Best. prioriterer foreløbigt LP Yacht´s produkter/stativer, men er 
åben overfor andre gode alternative muligheder, som måtte vise 
sig mere fordelagtige. 
Prioriteringen skal bl.a. ses i lyset af, at vore nærmeste bl.a. X-
Yacht, Årøsund Bådelaug og Kolding Lystbådehavn har stativer 
fra LP-Yacht.  

 
4. Næstformanden. 

• HO fortæller om Dansk Sejlunions klubkonference, som blev af-
holdt i Vingsted sidste weekend, som kan give god inspiration til det 
videre arbejde i HSC. HSC´s deltagelse bør opprioriteres i 2023. 
 
 

5. Kasserer. 

• Fremlægge regnskabet for 2021-2022 for bestyrelsen. 

• Regnskabet godkendes og underskrives af bestyrelsen.  

• LSP foreslår at alle kontingenter og bropladslejer. Følger regn-
skabsåret. 

• Opkrævning vil fortsat finde sted, som vi kender det dvs. medio ja-
nuar måned. 
Forslag fremlægges for bestyrelsen og godkendes. Forslag frem-
lægges på GF. 
Forslag til revidering af havne- og mobilhomebetalinger. 
Mobilhomepriserne aftales til 170 kr/døgn, og havnepengene afta-
les på et fællesmøde med øvrige klubber og Had. Kommune.  

  

6. Sekretær 

• Ind- og udmeldelser. 
Gennemgang af indkomne anmodninger om medlemskab og ud-
meldelser i HSC. 
Der er pt. kommet 34 indmeldelser i 2022, og 6 udmeldelser. 

• Hvad er status med Fikumdik ? 
CM har kontaktet ejerne, og det forventes at båden fjernes i løbet 
af indeværende uge. 

• Gennemgang af annoncering i ADAC Campingguide 2023. 
Best. godkender BSR´s forslag til forhøjelse af mobilhomepriserne i 
ADAC´s Camping Guide. 2023, og fastsætter dermed også pri-
serne for sæson 2023. (se evt. pkt. Kasserer).  

• Forslag til en redaktionel revidering af § 12 i vedtægterne:  
”Klubben afholder ordinær generalforsamling hvert år, så vidt muligt 
i november måneds sidste halvdel. Der indkaldes til generalforsam-
ling med mindst 3 ugers varsel ved meddelelse på klubbens hjem-
meside, dagspressen samt ved opslag i klubhus samt udhængs-
skab med angivelse af en foreløbig dagsorden.” 
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BSR foreslår at ordet ”dagspressen” udelades i teksten.  
Begrundelsen er at stort set alt information i dag læses/udsendes 
elektronisk. Derfor en unødig udgift til annoncering for HSC. 

• BSR opdaterer siden ”Kontingenter” på hjemmesiden, så den sva-
rer til det der hænger på opslagstavlen i forhallen.    

 
7. Medlemsforhold 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg. 

• Forberede beretning til GF 

• CLS roser det nyligt afholdt Førstehjælpskursus i Søsportscenteret, 
som et rigtig godt og meget udbytterigt kursus. 

  
 

9.  Broudvalg. 

• Status på bropladserne. 

• Forberede beretning til GF 
JG spørger vedr. vinteropbevaring i vand/på land. 
Ny broformand ved Bro-E ?   
JG undersøger mulighederne inden GF. 
   

10. Pladsudvalg. 

• Status for bådoptagningen 2022. 
Bådoptagningen er gået rigtig fint.   

• HJ oplyser at der sker en del tyveri fra 3 aflåste bådskure. Det ska-
ber en naturlig undren i bestyrelsen. Det foreslås derfor at der fore-
tages en effektiv adskillelse mellem de 3 omhandlende bådskure. 

• HJ gør endnu en gang opmærksom på, at el-kabler skal gøres fri af 
jorden. Det er er KRAV fra Arbejdstilsynet. Kablerne skal være 
gummikabler m. jord.  
Sendes ud til medlemmer via Conventus, og skrives på hjemmesi-
den ifm. meddelelsen om lukning for vand og el på broer og vinter-
plads d. 23.11.2022. 

• Forberede beretning til GF. 
HJ sender et billede af et overkørt kabel til BSR   
    

11. Sejludvalg. 

• Plan for vinteraktiviteter 2022/23. 

• Forberede beretning til GF. 
 
12. Klubhusudvalg. 

• Forberede beretning til GF 

• SN lover at sende punkter til GF. 

 

13. Eventuelt. 

• Indvielse af Det Blå Forsamlingshus 3.12.2022. Der afventes nær-

mere herom. 
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Næste møde: Lørdag d. 26.11. kl. 15.00 Ordinær Generalforsamling.  

Bestyrelsen møder 1 time før. 

  

 Mandag d.12.12. kl. 18.00 Bestyrelsesmøde m. overlevering 

til nye bestyrelsesmedlemmer.  

Kalendere bedes medbragt, så mødeaktiviteterne for forårs-

sæsonen kan planlægges.  

      

Haderslev d. 21. november 2022.  

Med venlig hilsen 

 

Benny Skødt-Rasmussen 
Sekretær HSC. 
 


